
Geacht College en geachte leden van de gemeenteraad,

Recent ontving u van ons informatie over de mogelijke dreiging van 
grootschalige mestbewerking in het Brabantse buitengebied.
Hierbij ontvangt u een kaartje waaruit blijkt dat het geen loos alarm is. Het 
is weliswaar een concept maar het maakt duidelijk dat GS deze snode 
plannen wel degelijk smeedt.
Wij roepen u (nogmaals) op ons alarm ter harte te nemen en GS te laten 
weten dat u van mestfabrieken in het buitengebied niet bent gediend. Dat 
gezondheid en dierenwelzijn belangrijker zijn dan
de belangen van de vee-industrie en dat het mestprobleem alleen opgelost 
kan worden door een fundamenteler aanpak: Minder dieren.

Met vriendelijke groet,

Bert Zwiers, secretaris


